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Notulen Algemene ledenvergadering HSV de Peel - CONCEPT 

Datum:  11 maart 2024 

Aanvang: 20.00 uur 

Locatie:  Gemeenschapshuis de Kastanje te Liessel 

Aanwezigen: 43 aanwezigen  

Notulen: S. Backus en M. van Moorsel 

Bijlagen : - Presentatie 

  - Financiën 

 

 

Agenda 

 

1. Opening door Dhr. Kanters 

2. Notulen van de algemene ledenvergadering 2023 

3. Financieel jaarverslag 2022-2023 

4. Advies Sportvisserij Limburg 

5. Jaarverslag door Frido Kanters 

- Pauze met loterij 

6. Bestuursverkiezing 

7. Wedstrijden 2023 door Frido Kanters 

8. Bedanken 

9. Rondvraag 

10. Sluiting algemene ledenvergadering 

 

1. Opening door Dhr. Kanters 

 

De voorzitter opent de vergadering en vraagt om een minuut stilte voor alle leden die het voorbije 

jaar zijn overleden. De voorliggende agenda wordt conform vastgesteld. 

 

2. Notulen van de algemene ledenvergadering 2023 

 

De notulen van de vorige ledenvergadering op 13 maart 2023 worden door de leden vastgesteld. De 

notulen zijn voorafgaand aan de vergadering op de website geplaatst. 

 

3. Financieel jaarverslag 2022-2023 

 

De penningmeester, Michel Roelofs presenteert het jaarverslag 2023. Het jaar is afgesloten met een 

positief saldo van €8786 dat toegevoegd wordt aan de algemene reserve. Deze bedraagt inmiddels 

ruim €118.000. (V) Het geld is verdeeld over twee rekeningen. (V) De voorzitter legt uit dat er 

vergoedingen zijn betaald aan het voormalig bestuurslid de heer P. v.d. Westerlo vanwege de vele 

werkzaamheden. Dat bedrag is ook in de stukken opgenomen. Het jaarverslag is goedgekeurd door 

de accountant. De jaarstukken worden door de vergadering goedgekeurd. Daarmee wordt decharge 

verleend aan het bestuur conform de statuten.  
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Ook wordt er een begroting voor het jaar 2024 gepresenteerd. Dat was in voorgaande jaren niet 

gebruikelijk. Het huidige bestuur wil dit als standaard voor de komende jaren invoeren zodat duidelijk 

is welke uitgaven gedaan worden door het bestuur en waar verantwoording over wordt afgelegd.  

De begroting voor 2024 laat ook een positief resultaat zien. De penningmeester geeft wel duidelijk 

aan dat het hier om een raming gaat. Volgend jaar zal pas duidelijk zijn wat de werkelijk baten en 

lasten zijn geweest. In de raming wordt uitgegaan van een regulier overschot van ongeveer €9250. Er 

zijn echter ook enkele bijzondere lasten te verwachten in 2024, waardoor het eindresultaat wordt 

geraamd op ongeveer €2300 positief. Het bestuur verwacht dat er dit jaar 1000 vergunningen worden 

uitgegeven. 

(V) In antwoord op een vraag over het uitzetten van vis wordt geantwoord dat het bestuur in 

navolging van het advies van sportvisserij Limburg meer inzet op de bescherming van de jonge vis en 

het bijvoeren, dan op het op grote schaal uitzetten van vis. Dat laatste is minder duurzaam , er is het 

risico van meer vissterfte en de aalscholvers eten veel vis op als die niet kan schuilen. Enkele leden 

geven toch de voorkeur aan het uitzetten van meer vis. Ze zijn bang dat er op momenten te weinig 

gevangen wordt. Het bestuur geeft aan ook nog de ‘meting’ op de Clarinet af te wachten om een 

duidelijk beeld te krijgen van de visstand. 

 

4. Advies Sportvisserij Limburg 

 

Er wordt nog een keer uitgelegd wat eerder door de heer Pasman is uitgelegd (zie presentatie). 

 

5. Jaarverslag door Frido Kanters 

 

Er wordt een presentatie gehouden over de diverse viswateren (zie presentatie). 

Een lid vraagt of het niet goedkoper is om de takkenbossen zelf te plaatsen. De heer R. Bokking geeft 

aan dat de opdracht al is verstrekt en dat het té specialistisch is om het zelf goed te doen. 

De voorzitter geeft aan dat er tegenwoordig wel subsidie beschikbaar is voor schuilplaatsen en 

voeren, maar niet meer op het uitzetten van vis. Dit in het kader van duurzaamheid. De beluchters 

zijn allemaal nagekeken en weer teruggeplaatst. Een goede zuurstofkwaliteit is ook nodig om 

blauwalg tegen te gaan. Het bestuur wil nog beter gaan monitoren wat de zuurstofkwaliteit van het 

viswater is door vaker te meten. De voorzitter doet ook het aanbod om een keer een ‘professionele 

visser’ uit te nodigen voor een visclinic. Hier zou iedereen van kunnen leren.  

Bij de Peellandvijver wordt uitgelegd waarom er geen karper op is uitgezet. Dat zou met de jeugd te 

maken hebben. Enkele leden geven aan het jammer te vinden dat er zoveel planten zijn gepoot en 

dat daar nog maar weinig van over is.  

Bij de Brink geeft de voorzitter de meest actuele stand van zaken weer. Het bestuur heeft het bericht 

ontvangen dat Xella alles wil gaan verkopen. Zij zijn daarbij van mening dat het makkelijker te 

verkopen is als er geen vis/ schubrechten op zitten. Dat lijkt een logische maar helaas onwenselijke 

redenering. De voorzitter geeft aan dat het huidige contract in ieder geval nog doorloopt tot 1-1-26 

en dat hij de komende tijd het gesprek aangaat met partijen om goed geïnformeerd te blijven. De 

voorkeur van het bestuur gaat uit naar een langdurig schubrecht, ook gezien de reeds gedane 

investeringen. Of dat haalbaar is, zal moeten blijken. 

Er wordt gevraagd waarom de tijden voor het vissen op de Brink zijn aangepast en of dat niet kan 

worden teruggedraaid? Dus niet meer tot zonsondergang maar dat er gevist kan worden tot een uur 

na zonsondergang zonder nachtpas. De voorzitter zal dat bespreken en komt daar later op terug.  
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De statuten worden momenteel aangepast. In de statuten is ook voorzien in een commissie van 

beroep. Hiervoor worden drie leden gezocht die daar zitting in willen nemen. Hiervoor melden zich: 

Mike van Moorsel, Hans van Gemert, Theo Mastbroek. 

 

- Pauze met loterij 

Tijdens de pauze worden weer een aantal gratis vispassen verloot. De gelukkige winnaars zijn:  

Harrie Giellen, Teun van de Laar, Jan Smets, Bas van Loon en Mart van Moorsel. 

 

6. Bestuursverkiezing 

 

De voorzitter, de heer F. Kanters is aftredend en herkiesbaar. 

De volgende bestuursleden zijn afgetreden en niet herkiesbaar: De heer M. van Moorsel, de heer R. 

Bocken, de heer P. Van Westerlo en de heer R. Nelemans. Allen worden door de voorzitter bedankt 

met een attentie en door de leden met applaus.  

Het bestuur kandideert twee nieuwe leden: de heer R. Zegveld en de heer S. Backus. De laatste in de 

functie van secretaris. De vergadering stemt in met de herbenoeming en de benoemingen. Het 

bestuur geeft aan dat ze nog versterking zoeken. Bij voorkeur onder de witvissers/ all round vissers.  

 

7. Wedstrijden 2023 door Frido Kanters 

 

De uitslagen worden door de voorzitter voorgelezen. (zie ook de website). 

 

8. Bedanken 

 

Iedereen die zich het afgelopen jaar heeft ingezet voor de verenging wordt bedankt voor zijn of haar 

inzet.  

 

9. Rondvraag 

 

nr vraag antwoord 

1 Mag er gevist worden met een leefnet? Alleen met een ontheffing is dit mogelijk en 
op wedstrijddagen cf reglement. 

2 Waarom is er niet gecommuniceerd over de 
opruimdagen? 

Dit heeft wel op de site gestaan, maar 
blijkbaar is het bericht niet bij iedereen 
aangekomen. Voorzitter geeft aan dat er nog 
een brief komt. 

3 Waarom wordt er niet meer vis uitgezet? En 
waarom zijn de vissers niet bevraagd of er 
genoeg wordt gevangen? 

Voorzitter legt nog een keer standpunt uit van 
het bestuur. Er wordt meer ingezet op 
schuilen en voeren. Volgens het bestuur zit er 
voldoende vis op de wateren, maar dit zal wel 
goed gemonitord worden. 

4 Waarom mag er niet meer vis in een leefnet? 
Bv 20 kg. 

Bestuur geeft aan dat dit niet bevorderlijk is 
voor de vis. Bij grotere vangst moeten er dan 
meerdere leefnetten worden gebruikt. 

5 Kan er geen ledenstop worden ingevoerd om 
te voorkomen dat er mogelijk vissers komen 
die enkel komen voor de grote karpers? 

Voorzitter geeft aan dat dit neigt naar 
discriminatie en dat dat niet mogelijk is. En 
ook niet gewenst i.v.m. de inkomsten. 
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6 Hoe zit het met de wachtlijst voor de 
nachtpas? 

Dit wordt nauwkeurig bijgehouden conform 
strakke regels. De volgorde wordt niet publiek 
gemaakt. 

7 Worden er nog investeringen gedaan in de 
Brink zolang er onzekerheid is? 

De voorzitter antwoordt hierop dat niet van 
plan te zijn. 

8 Moet er geen actie (publiekelijk) in gang 
worden gezet mbt de situatie bij de Brink? 

De voorzitter geeft aan in gesprek te zijn en 
blijven met de rentmeester. Op korte termijn 
is er weer een gesprek gepland.  

 

 

Noot: De voorzitter geeft aan dat de tijd op de brink wordt verlengd tot één uur na zonsondergang. 

 

10. Sluiting algemene ledenvergadering 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 22:51 uur.  
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Bijlage: financiën 

 

Hengelsportvereniging De Peel.

Exploitatierekening verenigingsjaar 2022/2023

Begroting 2024 2022/2023 2021/2022 2020/2021

Opbrengsten:

Vergunningen 53.000€           52.613€      50.141€     51.753€      

Concoursen 750€                737€           1.065€       1.127€        

Rabobank clubkas-actie -€                     -€                -€               -€                

Sportvisserij Nederland subsidie pootvis -€                     -€                800€          200€           

Totaal bruto opbrengsten 53.750€           53.350€      52.006€     53.080€      

Kosten vergunningen 25.250€           25.041€      26.406€     26.525€      

Totaal netto opbrengsten 28.500€           28.309€      25.600€     26.555€      

Kosten:

Kosten viswater 5.000€             5.612€        4.595€       5.440€        

Kosten bestuur+medewerkers 4.500€             4.410€        2.255€       1.303€        

Pootvis 4.700€             1.789€        13.447€     11.019€      

Pacht 500€                500€           600€          500€           

Verzekeringen 700€                697€           519€          353€           

Kosten concoursen 2.000€             1.857€        2.222€       2.308€        

Representatiekosten 650€                682€           685€          79€             

Contributies + abonnementen -€                     -€                -€               -€                

Porti + drukwerk 650€                1.431€        675€          331€           

Accoutantskosten (aanname) 400€                436€           720€          499€           

Automatiseringskosten 150€                76€             185€          24€             

Kosten cormoshop/peelscholver -€                     -€                -€               -€                

Bankkosten -€                     602€           -€               -€                

Diversen kosten -€                     -€                -€               -€                

Totale kosten 19.250€           18.091€      25.903€     21.856€      

Totale kosten 19.250€           18.091€      25.903€     21.856€      

Exploitatiesaldo (excl. Rente) postief 9.250€             10.218€      (303)€         4.699€        

Bijzondere baten 2022/2023

Rentebaten 2022/2023 300€                286€           10€            1€               

Verkoop boot -€                     -€                100€          -€                

Sportvisserij Limburg subsidie beluchters -€                     -€                -€               -€                

Sportvisserij Limburg subsidie aanleg vissteigers Brink -€                     -€                -€               -€                

Kascorrectie -€                     -€                -€               6€               

Totale bijzondere baten 300€                286€           110€          7€               

Bijzondere lasten 2022/2023

Mennen Grondwerken -€                     -€                6.150€       -€                

Nikkie Oliver riet snoeien -€                     963€           -€               -€                

Raaijmakers -€                     455€           -€               -€                

Cadeaubonnen Bol.com -€                     300€           -€               -€                

Takkenbossen de Clarinet(exclusief subsidi) 6.000€             -€                -€               -€                

Bijzondere lasten onderhoud 1.250€             -€                -€               -€                

Totaal bijzondere lasten 7.250€             1.718€        6.150€       -€                

Totaal bijzondere baten/lasten 2023 (6.950)€            (1.432)€       (6.040)€      7€               

Exploitatiesaldo 2022/2023 positief 2.300€             8.786€        (6.343)€      4.706€        
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Rapportage accountant (AVG proof): 

 
 


